
Referat generalforsamling i GF Mallinggård
tirsdag d. 19. april 2022 kl. 19.00 

i  DOMI’S Fælleshus Mallinggårdsvej 

Bestyrelsesmedlemmer:
Domi Bolig afd. 39: Morten Andersen             Mail:mortenandersen13@yahoo.dk 
A/B Majsvænget:       Hanne Flyvholm                 Mail: wittflyv@webspeed.dk
A/B Majsvænget:       Bjørn Bach Jørgensen       Mail: bjorn_bak@hotmail.com
A/B Majsvænget:       Sussie Østerby     Tilstede som tidligere kasserer 
A/B Mallinghuse:       Niels Ohrt (formand)             Mail: niels.ohrt@gmail.com
A/B Lysningen:        Leo Pedersen                    Mail: leopedersen@live.dk 
Afbud:

Domi Bolig afd. 40: Herdis Larsen                    Mail: hla@domibolig.dk

DAGSORDEN

1. Beretning om grundejerforeningens virksomhed i det forløbne år.
Niels redegør for det forgangene års aktiviteter.
Liste opstilles efter Niels’ beretning.
General intro til foreningens opgaver til de bestyrelsesmedlemmer.
Beretning blev vel modtaget.

2. Aflæggelse af regnskab for grundejerforeningen.
Sussie redegjorde for driftsregnskabet 2021. 
Der er et øget underskud, der skyldtes øgede udgifter til snerydning 
og at sydstien er kommet med i vedligeholdelsesplanen.
Regnskab godkendt.

3. Godkendelse af forslag til budget for det kommende år med hensyn 
til medlemsbidrag til grundejerforeningen og vejfond.

Forslag om stigning på medlemsbidrag på 100,- kr per enhed, dette 
grundet stigende priser. Bl.a følger kontrakt med OT Anlæg indeks 
for Anlægsgartnere og desuden skal sydstien medtages i budget 
2023
Forslag om forsat kontingent til vejfond, da asfaltpriser er steget 45-
60 % det seneste år.
Begge forslag er godkendt. 
Budget 2023 ligeledes godkendt.



4. Forslag vedrørende grundejerforeningen.
            a) Opdatering af foreningens vedtægter 

Forslaget blev godkendt.

5. Bestyrelsens konstituering.
Niels er valgt som formand
Leo Pedersen er valgt som kasserer 
Morten Andersen er valgt som næstformand
Bjørn har taget opgaven som sekretær

6. Evt.
                 Henvendelse fra Lions Club v/ Tue Aagard om støtte til flagallén, 

som Lions Club administrerer og opstiller. 

Der blev enighed om, at det er op til de enkelte medlemsforeninger. 
Dette meddeles Tue Aagaard.


